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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół 1/2025 
1 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 13 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 302 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:16 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Chmielewski 

2. Marlena Korpalska 

3. Józef Mazierski 

4. Elżbieta Rutkowska 

5. Marek Wasielewski 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Józef Mazierski otworzył 

posiedzenie Komisji, stwierdzając, że na stan 5 radnych, na sali obrad znajduje się 5 

członków Komisji, tak więc obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że w Biurze Rady Miasta Włocławek oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek udostępniony był protokół z 

obrad Komisji, które odbyły się w dniu 26 listopada 2024 roku. Radni mogli się z nim 

zapoznać. Nie zgłoszono do niego uwag, poprawek ani uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

zwrócił się do radnych z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do tego porządku obrad.  

Żadnych zmian nie zaproponowano. 
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2. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Jeronimo Martins Polska S.A. na 

działalność Straży Miejskiej we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji i radni mogli się z nimi zapoznać. 

Następnie dokonał krótkiego wprowadzenia. Powitał obecnego na posiedzeniu 

Komendanta Straży Miejskiej, którego zapytał, czy Straż Miejska ma wiedzę, do kogo 

należą pojemniki, o których mowa w dokumentacji skargowej? 

Komendant odpowiedział, że nie udało się ustalić właścicieli kontenerów. Pojemniki nie 

figurują również w wykazie firm, które prowadzą zbiórki publiczne.  

Radni wspólnie dyskutowali na tematy poruszane w materiale skargowym, w wyniku 

czego, wypracowali stanowisko w przedmiotowej sprawie, które Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Jeronimo Martins Polska S.A. na 

działalność Straży Miejskiej we Włocławku-skarga bezzasadna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 

Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 
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3. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana J.M. na działalność Sekcji 

Rehabilitacji Zawodowej i Społecznej Osób Niepełnosprawnych MOPR we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do krótkiego omówienia skargi. Następnie Radni 

prowadzili wspólną rozmowę związaną z brakami formalnymi w materiale skargowym, 

które skutkują koniecznością pozostawieniem skargi bez rozpoznania. 

Po wspólnej dyskusji, członkowie Komisji wypracowali stanowisko w przedmiotowej 

sprawie, które Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pana J.M. na działalność Sekcji 

Rehabilitacji Zawodowej i Społecznej Osób Niepełnosprawnych MOPR we Włocławku-

pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

4. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Włocławek za 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował członków Komisji, iż 

Sprawozdanie zostało przesłane wraz z zawiadomieniem o terminie posiedzenia 

Komisji, więc Radni mogli się z nim zapoznać. Wyjaśnił, iż zostały w nim zawarte 

informacje na temat zagadnień, którymi zajmowała się Komisja w roku 

sprawozdawczym. 
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Zapytał, czy członkowie Komisji zgłaszają uwagi do przedstawionego sprawozdania.  

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie z działalności Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Włocławek za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

jednomyślnie sprawozdanie z działalności Komisji za rok ubiegły. 

5. Przyjęcie Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Włocławek na 

2025 rok. 

Odnosząc się do przedłożonego Planu pracy Komisji na 2025 rok, Przewodniczący 

Komisji poinformował, że Komisja będzie rozpatrywać skargi, wnioski i petycje 

wpływające do Rady Miasta Włocławek. Zapytał czy członkowie Komisji zgłaszają uwagi 

do ww. planu. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Plan Pracy 

Komisji na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Włocławek na 

2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

jednomyślnie Plan pracy Komisji na rok 2025. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

7. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji radny Józef Mazierski zakończył obrady Komisji w dniu 13 lutego 2025 roku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Józef Mazierski  

Przygotował: Urszula Szubińska 


